
Or.RG.0012.4.4.2016 

 
Protokół nr 4  

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Komunalnej w dniu 16.03.2016 r.  

 

Komisja na posiedzeniu w dniu 16.03.2016 r. obradowała w następujących sprawach: 
 

1. omówienia projektu uchwały w sprawie programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pruszcz 

Gdański na rok 2016. 

Program opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt należy corocznie określić i przyjąć w drodze uchwały. 

Komisja opiniuje projekt uchwały pozytywnie. 

2. omówienie projektu uchwały w sprawie wspólnej realizacji przedsięwzięcia Pomorskie 

Szlaki Kajakowe realizowanego w ramach działania 8.4 wsparcie atrakcyjności 

walorów dziedzictwa przyrodniczego RPO WP 2014-2020. 

Przedsięwzięcie Pomorskie Szlaki Kajakowe realizowany jest z programem RPO WP 

2014-2020. 

Komisja opiniuje projekt uchwały pozytywnie. 

3. omówienie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłaty diet 

radnych i sołtysów. 

Komisja proponuje umieścić zapis : „ Opuszczenie przez radnego sesji lub 

posiedzenia komisji stałej rady gminy bez uzasadnionego usprawiedliwienia jest 

równoznaczne z nieobecnością.” 

Komisja opiniuje projekt uchwały pozytywnie. 

4. omówienie projektu uchwały w sprawie nie wyrażenia/wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

W wyniku głosowania za „nie wyrażeniem zgody na wyodrębnienie nowego 

funduszu” Komisja była jednogłośna. 

5. komisja zaprosiła p. Tułowieckiego aby omówił temat wykonania monitoringu w 

gminie: 

- wykonano badanie sieci szkieletowej, 

- koszt ok. 200 tyś. zł, 

- sieć światłowodowa ma lepsze parametry i należy to wykorzystać, 

- plac zabaw w Łęgowie, 

- Wiślinka (przystań), 

- OKSIBP 

      6. Pan Kamil Naczk - pracownik ref. Ochrony Środowiska omówił inwestycje ekologiczne. 



W budżecie - 280 tyś. na inwestycje ekologiczne: 

- 140 tyś. na kolektory, pompy ciepła, przydomowe oczyszczalnie, zmiana pieca węglowego 

na gaz, 

- 140 tyś na azbest. 

Wpłynęło: 

- 48 wniosków na inne inwestycje, 

- ponad 20 na azbest, 

- brakuje 140 tyś. ze względu na ilość wniosków. 

Mieszkańcy powinni co roku składać do Wójta Gminy informację o wyrobach zawierających 

azbest oraz ocenę stanu tego odpadu. 

 

Podpisy członków Komisji:  

1- Pawul Jan………………………………………………………. 

2- Wysocki Maciej………………………………………………… 

3- Osowska Małgorzata………………………………………….. 

4- Czerwińska Danuta…………………………………………….. 

5- Marek Kowlaski…………………………………………………. 

6- Szramuk Józef…………………………………………..………. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


